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В статье рассматривается актуальность применения норм, регулирующих судеб-

ное представительство в гражданском процессе. Проанализированы научные точки 

зрения, которые раскрывают сущностно-содержательную характеристику данного 

термина, на основании чего удалось выявить, что судебное представительство рас-

сматривается как деятельность, институт и правоотношение. Определены ключевые 

признаки судебного представительства и его особенности. На основании проведен-

ного исследования сформулированы концептуальные выводы о значимости данного 

института для всей системы гражданского процессуального права.
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The article discusses the relevance of the application of the rules governing judicial 

representation in civil proceedings. The article analyzes the scientific points of view that 

reveal the essential and meaningful characteristics of this term, on the basis of which it was 

possible to identify that judicial representation is considered as an activity, institution and 

legal relationship. The key features of judicial representation and its features are defined. 

On the basis of the research, conceptual conclusions are formulated about the significance of 

this institution for the entire system of civil procedure law.
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